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Saksliste styremøte 29.april 2019

Sak 3. Hovedplan for idrett og fysisk aktivitet

– godkjenne/komme med innspill til Rakkestad kommune på den n e planen:

Styret har lest igjennom planen hjemme og det ble gjort en rask gjennomgang av «histo-
rien» i planen, vi er heldige som har så mye anlegg og muligheter i kommunen.

Styrets kommentarer om framtid:

- Alle lag og foreninger må ha tanken på drift og vedlikehold på anlegg/bygg.

- Hvor mange lysløyper trenger man i kommunen, bør holde med de vi har.

- Ikke flere beltemaskiner/sporleggere, det er nok i kommunen – alle bør bruke felles
utstyr.

- Trimparker m stasjonstrening, mulig i Fladstadparken – men trenger ikke flere.

- Os stadion har ledig kapasitet til fotball bruk må brukes før man lager nye baner i
kommun en.

- RIR ønsker muligheten til friidrett på RIF stadion, nær miljøan legg ?

Rakkestad 6 mai .2019

for Rakkestad Idrettsråd

Odd Egil Lien

Sekretær Rakkestad Idrettsråd


